

Frederiksværk Sejlklub



Emne:	Bestyrelsesmøde
Dato:	06.04.2021
Mødested:	Virtuelt kl. 19:00
Deltagere:	Jan Leth Svendsen, Michael Christiansen, Inge Hansen, Torben Hansen, Nina Fabrin, Jytte Larsen, Hans Erik Ottosen
Suppleant/ Udvalgs deltager	Suppleanter: Henrik Andersen, Rune Rasmussen Gæster: Flemming Larsen, John Stenderup
Afbud:	Henrik Andersen

Referat

Beskrivelse	Beslutninger
1. Godkendelse af referat fra mødet den 4. marts 2021. Referat underskrives via mundtligt tilsagn, der tages til referat.	Godkendt
2. Valg af referent	Inge
3. Ændringer til dagsorden	Ingen
4. Næste bestyrelsesmøde	3. maj kl.19.00
5. Standerhejsning 10. april.	Afholdes med få udvalgte pga retningslinjer fra Dansk Sejlunion. Jan holder tale, der optages.
6. Generalforsamling	Inge ønsker ikke genvalg. Henrik Andersen vil gerne stille op. Drøftelse af øvrige mulige kandidater. Afholdelsesform af generalforsamlingen besluttet på næste møde.
7. Pinsetur - d.22-23. maj	Herslev - Flemming er i kontakt om lån af klubhus, afventer tilbagemelding.
8. Sponsor v/Inge	Intet nyt.
9. SUP	Reklame til månedsbrev: Flemming laver video, Inge skriver tekst. Gratis SUP-intro tilbydes medlemmer i klubber på havnen og afholdes over to dage: Dag 1: 29. maj Dag 2: 5. juni Der vil være 10 pladser - først til mølle. Herefter vurdering af yderligere et kursus. Flemming og Inge kontakter Jan Hovald for pressedækning på dagen.
10. To-do liste v/Jan	Minus punkter til drøftelse.
11. Regnskab v/Jytte	Status på regnskab. Budgettet følges. Jytte arbejder med de sidste kontingenter.

Frederiksværk Sejlklub



12.	Klubhus	Borde - Michael mødes med leverandøren i morgen (7.4), hvor det sidste bord leveres og transportskaderne udbedres.
13.	Havnen v/Michael	Bådene er på vej i vandet. Der arbejdes på en ny lejer til cafeen. Der skal monteres stier med lys i på broerne - formentlig først i 2022.
14.	Seniorudvalg v/Hans-Erik	Minus nyt.
15.	Aktivitetsudvalg v/Henrik	Hvordan kan vi promovere det store havneprojekt? Punktet udskydes til næste møde.
16.	Sejlerskolen v/Jan	Nyt software - licens til quizprogram er indkøbt.
17.	Kapsejlads v/Torben	Torben tilretter sejladsbestemmelser, herunder datoer for sejlads, og taler med Kim om at få slået den manglende pæl.
18.	Junior v/Nina	Klargøring af materiel: Følgebåde skal skrubes, males og motorerne skal efterses (d.18.4) Junioropstart d.29.4. Europajollestævne d.8-9.5. Nye radioer er bestilt.
19.	Formanden	Mini: Jan planlægger koordineringsmøde. Jan har inviteret til et formandskollegie - mødefællesskab mellem formændene for klubberne på havnen.
20.	Introskrivelse til nye medlemmer v/ Hans-Erik	Hans-Erik mangler tilbagemeldinger vedr. beskrivelserne af de enkelte afdelinger på hjemmesiden. Opfordring til at "egne" afsnit læses og rettes. Kan efterfølgende sendes til Hans-Erik. Junior: Nina Kap: Torben Klubinfo: Jan Mini: Jan Lån af båd: Skafte Sejlerskole: Skafte
21.		
22.		

Frederiksværk Sejlkлуб



23.	Eventuelt	Flemming og Inge ønsker kompressor til SUP. Flemming finder en passende.
-----	-----------	---